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Ordförande! 

Interpellatörerna Stina och Johnny 

Jag vill först börja med att kommentera den inledande texten till er interpellation. 

Vad jag har lärt mig som ordförande och som förtroendevald är att politiken står för VAD och 
tjänstepersonerna för HUR. 

Det finns inte ett politiskt fattat beslut på att det ska finnas en fontän i Gästabudsparken – Vi 
hade en avsatt budget för projektet Torups Centrum etapp1 och en del av denna skulle rymma 
utsmyckning osv i parken.  

HUR detta skulle se ut skedde genom en diskussion mellan tjänstepersoner på SBK och 
Torups samhällsförening. Från det hållet var man ytterst tydlig med att man ville ha en fontän. 

Mig veterligen är det YTTERST sällan man kopplar på en dricksvattenledning på en fontän. 
Tanken är ju att det är ett slutet system och ska inte behöva fyllas på så. 

Dock är det ju sällan önskvärt att använda dricksvatten, ett livsmedel, för att ha vatten i en 
fontän – oftast brukar man använda annat vatten – är bättre ur miljösynpunkt.  

 

Frågorna ni ställer är mer av verkställighet och jag har bett Tjänstepersonerna om svar på 
dem: 

Fontänen har stått på plats sedan 2018. 

Det har aldrig varit aktuellt att dra fram en dricksvattenledning till fontänen.  

Nej, det finns mig veterligen ingen sådant taget beslut bland tjänstepersonerna. 

Fjärde frågan faller då det inte finns ngr planer på att dra fram en dricksvattenledning. 

 

Mvh  

Malin Thydén Kärrman (S) 

Samhällsbyggnadsnämndens ordförande 

  



 


